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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:545 Samverkan vid etablering av havsvindkraft

Vi ser nu att det har börjat röra på sig och att flera havsvindparker håller på att 
bli godkända för etablering på västkusten. Det är något som vi och många 
välkomnar och är självklart bra för näringslivets utveckling. Men vi hör också 
en mycket stark oro för placeringarna av dessa parker i den svenska 
ekonomiska zonen.

Oron kommer framför allt från yrkesfiskarna. De menar att de nu föreslagna 
placeringarna kommer att utgöra dödsstöten för bland annat det så viktiga 
räkfisket som har sina bästa fiskevatten inom samma områden som man tänkt 
placera dessa mycket stora havsvindparker. Samtidigt jobbar regeringen fram 
en förnyad livsmedelsstrategi som man kallar 2.0, där man säger sig fokusera 
mer än tidigare livsmedelsstrategi – även på de blå näringarna som inte minst i 
kristider starkt kan bidra till en ökad livsmedelsförsörjning.

Den tidigare socialdemokratiska regeringen gav Jordbruksverket, 
Energimyndigheten samt Havs- och vattenmyndigheten i uppdrag att samordna 
en utbyggnad av havsbaserad vindkraft med andra berörda parter, inte minst det 
så viktiga yrkesfisket.

Med anledning av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

Anser ministern att samverkan med fiskeindustrin har skett och att regeringen 
har tagit tillräcklig hänsyn till yrkesfiskets uppmaningar, och om inte, avser 
ministern vidta några åtgärder?

………………………………………

Tomas Kronståhl (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-01
Besvaras senast
2024-02-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


